
Protokół Nr XXII/2021

z XXII Sesji Rady Gminy Strachówka 
'

która odbyła się w dniu 24 czerwca 2021roku

Stan Rady

Obecnych na posiedzeniu

Spoza grona Rady w posiedzeniu udział wzięli:

Piotr Orzechowski

ZenonZadroŻny

Małgorzata Rymer

Joanna Jaszczur

Szymon Węgrowski

Anita walulik

l5 radnych.

14 radnych : odpkt 1- 6; 15 od pkt 7 do

pkt 8; 14 od pkt 9 do pkt 20 ( lista
obecności stanowi załącznik nr 1 i 2 do
protokołu)

Wójt Gminy

Z-caWójta Gminy

Skarbnik Gminy

Sękretarz Gminy

Kierownik GOPS

Radca Prawny

Pkt 1

otwarcia XXll Sesji Rady Gminy Strachówka dokonała Przewodnicząca Rady p' Anna ołdak,

która powitała radnych oraz gości zaproszonych . Sesja zwołana została na podstawie art. 20 ust' 3

ustawy o samorządzie gminnym - na wniosek Wójta Gminy Strachówka. Poinformowała , że

obrady Rady Gminy Strachówka są rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających

dźwięk. Uczestnicy Sesji Rady Gminy wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie
swoich danych osobowych w myśl art. 6 ustęp 1 litera. a oraz art. 9 ustęp 2 litra e

rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE| 201'6/2019 w sprawie ochrony osób

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego
przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/a6/wE ( ogólne rozporządzenie o

ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 20L4r. - tak zwane RODO.

Poinformowała, że na XXll Sesję Rady Gminy stawiło się 14 radnych, wobec tego
podejmowane uchwały będą prawomocne.

Pkt. 2

Anna ołdak - Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek XXll Sesji Rady

Gminy Strachówka, który przedstawia się następująco:



t. otwarcię obrad Sesji .

2.Przedstawienie porządku obrad irozpattzenie wniosków w sprawie ewentualnych
zmian.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działa|ności między sesjami.

4.Przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Strachówka za2020 rok.

5.Debata w sprawie Raportu o Stanie Gminy Strachówka zaŻ020 rok.

6.Rozpatrzenie pĄektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Strachówka
wotum zaufania.

7.Rozapttzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego
Gminy Strachówka wTaz zę sprawozdaniem z wykonania budzetu za2020 rok.

8.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wojtowi Gminy
Strachówka z tytułu wykonania budżetu za2020 rok.

9.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Strachówka na |ata 202I _ 2035.

l0. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budzecię Gminy Strachówka na
2021rok.

1 l . Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrazenia zgody na zbycie nieruchomości
stanowiących własnośó Gminy Strachówka.

l2. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/I84l202l Rady Gminy
Strachówka z dnia 26 kwietnia202lr. w sprawie określenia przystanków
komunikacyjnych w gminie, których właścicięlem lub zarządcąjest Gmina Strachówka,
warunków i zasad korzystania z nich.

l3.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pozostawięniabezrozpoznania anonimowej
skargi nadziałalność Wójta Gminy Strachówka.

l4.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażeniazgody naza'warcieprzez Gminę
Strachówka porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania i wdrażania Strategii
Rozwoju Ponadlokalnego dla obszaru funkcjonalnego Partnerstwa Razem dla Rozwoju
Doliny Liwca nalatazlzl -2030.

15.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii
Rozwoju Ponadlokalnego dla obszaru funkcjonalnego Partnerstwa Razem dla Rozwoju
Doliny Liwca na lata 2021 -2030,

l6.Rozpatrzenie projektu uchwały zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Rozalinie.

l7. Sprawy róŻne.

18. Wolne wnioski.

1 9. Odpowiedzi na wolne wnioski.



20. Zakończenie XXII Sesji Rady Gminy

Pkt 3

Piotr orzechowski - wójt Gminy złoŻył ustne sprawozdanie ze swojej działalności
w okresie między sesjami ( podjęte zarządzenia; realizacja podjętych uchwał; planowanie
i rea|izacja inwestycji i projektów - m.in. Czyste Powietrze, Rządowy Fundusz Inwestycji
Lokalnych na wsparcie teręnów po PGR - inwestycje w mc. Równe; środki od Wojewody
Mazowieckiego na modernizację drogi Kąty_Miąski _ Borucza _ Kąty-Wielgi; środki od

Marszałka Województwa Mazowieckiego również na drogi :w Kątach-Miąskich i Kątach-
Wielgi; środki na odtworzenie stawu dla mc. Strachówka; realizacja projektów w ramach
programu MIAS ; środki na montaŻ bramy garaŻowej w budynku oSP Borucza;
opracowywanie wniosku na termomodernizację budynku oSP w Boruczy; zakończenię
budowy budynku po byłej owczami; równanie dróg; koszenie poboczy, remont Pomnika
Powstańców Styczniowych _ wspólne działanie zę Starostą Wołomińskim; uzgodnienia
projektów wodociągowania i oświetlenia, intensywne prace nad planem zagospodarowania
przestrzennego Gminy Strachówka _ jedyna szansa na rozwój gminy; przygotowywanie
przetargów na drogi w ramach dofinansowaniaz FOGR i dowóz dzieci; zagospodarowanie
środków w ramach darowizny od PSE, przygotowywanie projektów do wykonania
ekologicznychoczyszczalni ścieków, których montaŻpowinien się rozpocząć wkótce;
spotkania z potencjalnymi inwestorami udział w uroczystościach, udzielanie ślubow w
plenerze w Kątach-Wielgi).
Sprawozdanie zostało przyjęte bez uwag.
Zebtani uczcili minutą ciszy zmarłą Halinę ołdak _ długoletniego sohysa wsi Strachówka.

Pkt 4

Piotr orzechowski - Wójt Gminy przedstawił najważniejsze inwestycje i wydarzenia
zawarte w Raporcie o Stanie Gminy Strachówka za2020 rok. W jego ocenie rok 2020 był
dla Gminy Strachówka korzystny, co zna|azło odzwierciedlenie w rankingu prowadzonym
przez pismo samorządu terytorialnego - Wspólnota, pod kątem przeprowadzonych inwestycji
w kraju. Nasza gmina okazała się najlepsza w Powiecie Wołomińskim. Podziękował
wszystkim: mieszkańcom, sohysom, radnym, pracownikom Urzędu ,któtzy przyczynili się
do tego sukcesu. ZanajwuŻniejsze uwa:Żarozpoczęcie procęsu przystąpienia do zmian w
planie zagospodarowania przestrzennego gminy, co powinno przynieść efekty za3 _ 4 lata,
ale już w tej chwili widaó duŻe zainteresowanie wśród inwestorów.

Pkr 5

Do debaty nie zgłosił się zaden mieszkaniec Gminy Strachówka.
Spośród radnych głos zabrali:
Hanna Wronka _ zwróciła uwagę' co do ilości posiadania przez Gminę samochodów
strażackich. W raporcie wykazanych jest 5, a faktycznie na stanie jest 4.

Anna ołdak _ zasugerowała, aby dochody w postaci podatków od PSE w związku z
planowanym przebiegiem linii energetycznej 400 KY przeznaczac na inwestycje drogowe w
tym wsiach, gdzie ta linia będzie przebiegaó.



Pkt 6

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/I87l202l w sprawie
udzielenia Wójtowi Gminy Strachówka wotum zaufana. W głosowaniu wzięło udział
14 radnych, za głosowało 12, przeciw Z,wstrzymujących się od głosu 0' Imienny v,rykaz
głosowania nad uchwałą stanowi zaŁącznik nr 3 do protokołu.

Pkt 7

Małgorzata Rymer - Skarbnik Gminy zapoznil'a z treścią Uchwały Nr 3.e./206l20Ż|
Składu orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej w Warszawie z dnia22kwietnia2)2l
roku w sprawie opinii o przedłoŻonym przez Wójta Gminy Strachówka sprawozdariu z
wykonania budzetu Gminy Strachówkaza2020 rok _ opiniapozytyv,łna.

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/I88l20Żl w sprawie
zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Strachówka z tytułu wykonania budŻetu za
2020 rok. W głosowaniu wzięło udział l5 radnych, za głosowało 14, przeciw 1,

wstrzymujących się od głosu 0. Imienny wykaz głosowania nad uchwałą stanowi załącznik nr
4 do protokołu.

Pkr 8

Barbara Rosa - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytałatreśó wniosku Komisji
Rewizyjnej Rady Gminy Strachówka o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Strachówka
ztyilułu wykonania budzetu za2020 rokorazUchwały Nr 3.f/1|4l202l Składu
orzekającego Regionalnej Izby obrachunkowej z dnia27 maja})Zlr. w sprawie
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Strachówka - opinia pozytywna.

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/189|202I w sprawie
udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy z tytułu wykonania budżetu za2020 rok.
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych,za14, przeciw l' wstrzymujących się od głosu 0.

Imienny vlykaz głosowania nad uchwałą stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Pkt 9

Małgorzata Rymer _ Skarbnik Gminy omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Strachówka na lata 202l _2035,

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/190I202I w sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Strachówka na lata 202I _2035.
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało l3, przeciw 0, wstrzymujących się od
głosu 1. Imienny Wkaz głosowania nad uchwałą stanowi załączniknr 6 do protokołu.

Pkt 10

Małgorzata Rymer _ Skarbnik Gminy omówiła zmiany w budżecie Gminy
Strachówka na202l rok.



Krzysztof Gawor _ Z-caPrzewodniczącej Rady zgłosił wniosek o wykreślenie zadania
inwestycyjnego pn.'' Rewitalizacja terenów zielonych Strachówki poprzez odtworzenie
istniejącego stawu wraz jego zagospodarowaniem'', a planowane środki na tę inwestycję
przeznaczyÓ na zakup ciągnika i osprzętu do koszenia poboczy i odśnieżania dróg. To będzie
służyć wszystkim mieszkańcom gminy. Poprosił o wyjaśnienie, co to jest pantrakt.

Piotr orzechowski - Wójt Gminy wyjaśnił, że pantrakt to coś nawzór skateparku, miejsce
dla miłośników rowerów, deskorolek' rolek. ZłoŻył wniosek na tę inwestycję z uwagi na

dzieci i młodzieŻ - zachodzi konieczność odciągnięcia ich od komputerów i zachęcenie do

aktywności fizycznej. Cały czas próbuje rozszęrzac bazę sportową, która zlokalizowana jest

przy szkole w Strachówce, ale czy dojdzie do zbudowania pantraktu - nie wie. Była
możliwośÓ wniosku więc go złoŻył. ByłateŻ mozliwość złoŻęniawniosku, który nazwał
ekologicznym na odnowienie naturalnych terenów zieleni, miejsc odpoczynku' rekreacji, bez
betonu. Ten staw w Strachówce najbardziej wpisywał się w program. Plan jest taki, aby
zlikwidowaó zbiornik wodny przed Urzędem, w przyszłości poszerzyć parking, a dalej

utworzyć właśnie to miejsce rekreacyjne z historią w tle. Zgadza się, że sprzęt do koszenia
poboczy i odśnieŻania jest potrzebny i gdyby nie trudna sytuacja finansowa to być moŻe juŻ
w tym roku byłby zakupiony.
MałgorzataRymer- Skarbnik Gminy zabierając głos odnośnie budowy pantraktu,
poinformowała, Że w dniu dzisiejszym proponuje się wprowadzenię inwestycji do budżetu'
rueczywisty koszt i decyzja o przystąpieniu bądź odstąpieniu od inwestycji zapadnie po
przeprowadzonym postepowaniu przetargowym.
Sylwester ołdak _ radny nawiązując do wniosku Wiceprzewodniczącego zasygnalizował
sprawę przystanku w Strachówce (przy drodze krajowej nr 50), którą zgłosiła jakiś czas
temu mieszkanka sołectwa. Przystanek nie nadaje się do uzytku, co zostało potwierdzone
przez pracowników Urzędu. Potrzebny jest nowy przystanek i w tym momencie zadaje
pytanie czy jest możliwośó ptzeznaczenia w tym roku budzecie kwoty 5.000zł _ 6000zł .
Z jednej strony planuje się budowę boiska z dotacją 70.000 zł, a nie ma możliwości
sfinansowania przystanku autobusowego.
Piotr orzęchowski - Wójt uvłłŻil., Że radny ze Strachówki będzie bronił inwestycji w swojej
miejscowości. A co do przystanku to po pierwszę w tym roku nie ma pieniędzy na wykonanie
nowego' po drugie jest taka zasada, Że mieszkaitcy chcąc mieć przystanek przeznaczają swoj
fundusz sołecki. Te przystanki _ drewniane, wkomponowują się w charakter naszej gminy.
Należy je traktować jako inwestycję lokalną, boisko to inwestycja gminna, gdyŻkorzysta z
niego młodzieŻ i dzięci z całej gminy. W najbliższą środę będą podpisywane umowy na
realizację wszystkich inwestycji, na które Gmina ostatnio otrzymała dofinansowanie, jeśli
Rada nie przegłosuje proponowanych zmian w budżecie to oznaczaó będzie rezygnację.
Krzysztof Gawor - Wiceprzewodniczący Rady podtrzymał swój wniosek, proponując
przedyskutowanie zasadności wprowadzenia do budzętu inwestycji ,, Rewitalizacja terenów
zielonych Strachówki poprzezodtworzenie istniejącego stawu wraz z jego
zagospodarowaniem'' na posiedzeniu Komisji Budżetu Rady Gminy.
ZenonZadróŻny _ Z-ca Wójta przybliŻył zebranym sytuację finansową gminy, by móc
zrozumieć dlaczego trudno zrealizować jakiś wydatek biezący np. przystanek,
a jednocześnie jest moŻliwośó zagospodarowania stawu czy budowy boiska'

W wyniku głosowania Rada Gminy odrzuciła wniosek radnego p.Krzysztofa Gawor.
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało 2, przeciw l0, wstrzymujących się od
głosu 2. Imienny wykaz głosowania nad wnioskiem stanowi zaŁączniknr 7 do protokołu.



Piotr orzechowski _ wójt Gminy zapewni| że w tym tygodniu zakoitczy się koszenie
poboczy dróg. Pomysł zakup ciągnika i sprzętu do koszeniauwłŻazazasadny. Z uwagi na

system finansowy nie można dokonaó tego zakupu w roku bieŻącym.
W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/I90l202I w sprawie

zmian w budżecie Gminy Strachówkana}}}I rok. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych,
za głosowało l1, przeciw 3, wstrzymujących się od głosu 0. Imienny wykaz głosowania nad

uchwałą stanowi załącznik nr 8 do protokofu.

Pkt 1l

Piotr orzechowski - Wójt Gminy Zaproponował zbycie 5 nieruchomości
stanowiących własność Gminy Strachówka w miejscowościach: Krawcowizna, Kąty-Miąski
i Kąty-Wielgi.Uważa,Żeteruz jest dobry okres na sprzedaŻ nieruchomości, pieniądze
uzyskane ze sprzedaŻy zasiląbudzet gminny. Nieruchomości są położone w takich miejscach,
ŻeniemoŻna ich wykorzystaó na potrzeby wsi, np. place zabaw. Wartośó nieruchomości
wyceni biegły rzeczoznaw ca.

Anita Walulik _ Radca Prawy na prośbę radnych udzieliła wyjaśnień w zakresie wyceny
nieruchomości oraz procedury sprzedtŻy.
Piotr orzechowski - Wójt Gminy zaproponował wspólne obejrzenie nieruchomości,
zapewnił, Żeptzedstawi na posiedzęniach komisji ceny wyszacowane ptzezrzeczoznawcę.

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/192|2021w sprawie

WraŻeniazgody na zbycie nieruchomości stanowiących własnośó Gminy Strachówka.
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało l 1 , przeciw l, wstrzymało się od głosu
2. Imienny vłykaz głosowania nad uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Pkt 12

Piotr orzechowski - wójt Gminy poinformował,Żę zmiana uchwały odnoŚnię
usytuowania przystanków komunikacyjnych ptzy drogach gminnych wynika z konieczności
wskazania przystaŃów po obydwu stronach dróg ( wcześniej były tylko po jednej stronie).
Dodał, żę narazię nie ma ogłoszonego naboru wniosków na utworzenie linii autobusowych.

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/193|202I zmieniającą
uchwałę nr XXI/184|202I Rady Gminy Strachówkazdnia 26 kwietnia 202Ir w sprawie
określenia przystaŃów komunikacyjnych w gminie, których właścicielem lub zarządcą jest
Gmina Strachówka. W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało 14' przeciw 0'
wstrzymujących się od głosu 0. Imienny wkaz głosowania nad uchwała stanowi załączniknr
10 do protokołu.

Pkt 13

Sylwester ołdak _ Przewodniczący Komisji Skarg' Wniosków i Petycji Rady Gminy
Strachówkazapoznd' ze stanowiskiem Komisji odnośnie anonimowej skargi na działalność
Wójta Gminy Strachówka .

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/I94|202I w sprawie
pozostawieniabezrozpatrzenia anonimowej skargi nadziała|ność Wójta Gminy Strachówka.
W głosowaniu wzięło udział l4 radnych, za głosowało 14,przeciw 0, wstrzymujących się od
głosu 0. Imienny wkaz głosowania nad uchwałą stanowi załączniknr 11do protokołu.



Pkt 14

Piotr orzechowski - Wójt Gminy omówił główne ce|e zawarciaprzez Gminę
Strachówka porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju dla
Doliny Liwca. Gminy z Powiatu Węgrowskiego oraz nasza Gmina, a następnie jeszcze
Gmina Jadów ( dwie z Powiatu Wołomińskiego) weszły w skład Partnerstwa Razem dla
Doliny Liwca, któremu przewodniczy Powiat Węgrowski by wspólnie wypracować działania
rozwojowe na terenie Doliny Liwca. Z pozycji naszej gminy wskazane zostały przede
wszystkim działaniazwiązane z turystyką: ścieżki piesze, konne, za|ęw _ kąpielisko, ośrodek
rzemiosł dawnych itp.

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/195l202l w sprawie
wy r aŻenia zgo dy na zaw ar cie przez Gminę S trachówka poro zumi enia w sprawi e
przystąpienia do opracowania i wdraŻania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla obszaru
funkcjonalnego Partnerstwa Razem dla Rozwoju Doliny Liwca nalataz}zl- 2030.
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymujących się od
głosu 0. Imienny wkaz głosowania nad uchwała stanowi zał.ącznik nr 12 do protokołu.

Pkt 15

W wyniku głosowania Rada Gminy podjęła Uchwałę Nr XXII/I9612021w sprawie
przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla obszaru funkcjonalnego
Partnerstwa Razem dla Rozwoju Liwca na lata 202l _2030. W głosowaniu wzięło udział 14

radnych , za głosowało 14, przeciw 0, wstrzymujących się od głosu 0. Imienny wykaz
głosowania nad uchwała stanowi załącznik nr l3 do protokołu.

Pkt 16

Anna ołdak _ Przewodnicząca Rady Gminy rozpoczynając dyskusję na tęmat zamiaru
likwidacji Szkoły Podstawowej w Rozalinie stwierdziła,Że wszystko w tej kwestii zostało
powiedziane, uzasadnione. Decyzj a naleŻy do radnych.

Małgorzata Rymer _ Skarbnik Gminy omówiła sytuację finansową Gminy
Strachówka w związku ze zmiartą od przyszłego roku artykułu 242 ust.2 ustawy o finansach
publicznych, który wskazuje, ze dochody bieŻące muszą byó równowa:żne lub wyŻszeniż
wydatki bieŻące. Wydatki bieŻące to: m.in. opłaty zaenetgię, odśnieżanie, utrzymanie dróg,
wszelkie remonty, wynagrodzenia we wszystkich jednostkach, zakup materiałów itd. Do tej

pory tzw. wolne środki mogły równoważyć budzet i mogły byó przekraczane. W tym roku
mamy nadwyżkę z roku poprzedniego i przekroczenie wydatków bieŻących o 600.000 zł, od
2022 rokuwzrasta wynagrodzenie najniższe do kwoty 3.000 zł ( jest 2.800 zł), co skutkuje
zwiększeniem wydatków tylko w tym zakresie, oprócz tego prognozuje się wzrost o 30Yo

kosztów energii, cen gazu . Budzet tworzony jest w listopadzie , ale juŻ dziś nie przestaje
myśleó jak to wszystko spiąó, bo szacuje, że brakuje środków w kwocie około 500.0000 zł -
600.000 zł.Może byc tak, Że otrzymanv negatywną opinię z RIo o budŻecie, może byc
wprowadzony komisarz do zbadania , w jaki sposób to zniwelować. Cięcie wydatków
konieczne będzie w kazdej jednostce, przypomniała, Że przy planowaniu obecnego budzetu
obcięto wjednostkach wydatki w kwocie 400.000 zł. Tegoroczny budŻet ratowała poŻyczka
zaciągniętana koniec 2020 roku oraznie zrealizowane dwie duże inwestycje więc weszliśmy



w nowy rok z wolnymi środami. Niestety zmieniające się przepisy nie pozwolą na to, by
wolne środki równoważyły budżet. Nierealne jest zwiększenie podatków. Dla porównania
wpłylvy zudziału w PIT musiałyby byĆ wyŻsze o ok. 50%, co wiązałoby się ze wzrostęm
wynagrodzeńo 50Yo. Brakuje nam jakiegoś dużego inwestora, który zasilałby budżet
gminny. W jej ocenie likwidacja Szkoły w Rozalinie jest jedynym fuódłem ratunku dla
budżetu gminnego. Nie wie, czy to teŻ do końca wystarczy, bo jeszcze przez kolejny rok
będzie fuŃcjonowaĆ, aptzecież jest następny problem _ odpady'

Piotr orzechowski _ Wójt Gminy zabierając głos odnośnie zamiaru likwidacji Szkoły
Podstawowej w Rozalinie stwierdził,Że temat wraca jak bumerang. Zmuszony jest do
podejmowania takich kroków wyłącznie ze wzg|ędów ekonomicznych. Podstawą do

zamknięcia szkoły jest małąliczbadzieci , część rodziców przepisało swoje dzieci do Szkoły
w Strachówce nie czekając na decyzję Rady - zostały tylko 4 klasy. Zgodnie zvłyliczeniami ,

po przejściu wszystkich dzieci zkozalinado Strachówki nie wzrasta|iczba oddziałów, co
więcej największa klasa będzie|iczyła2L dzieci,póżniejjest 20, 19 i mniej. Można bronić
tej szkoły, ale likwidacja i tak jest nieunikniona, bo może doprowadzic do tragedii
finansowej gminy. Do tej pory udawało się odzyskiwać VAT, zaniŻony podatek, teraz takich
możliwości nie ma, wszystkie żródłazostały wyczerpane. Jedyna i mozliwa oszczędnośc to
zamknięcie szkoły w Rozalinie. Gdyby decyzja o zamknięciuzapadłaby w roku ubiegłym to
kwestia finansowa gminy nie byłaby taka trudna, a dodatkowo fuŃcjonowałby złobek. Teraz
takiej możliwości nie ma ze wzg|ędu na ograniczęnia ustawowe. To jest niesamowite, ze
możemy robió inwestycje, bo nie jesteśmy zadłuŻeni, a brakuje nam pieniędzy na wydatki
bieŻące, które wciąz rosną. Nie ma innego wyjścia, likwidację tej szkoły uwaŻa w pewnym
stopniu zaporuŻkę, bo była dofinansowywana, wspierana' a mogło byÓ jeszcze piękniej w
postaci funkcjonującego żłobka i kolejnego oddziału przedszkolnego. W tym właśnie
kięrunku powinna się rozwijaó ta szkoła. Nie zamykamy jej definitywnie, nie sprzedajemy,
będzie przedszkole, abyć, moŻe w najbliższym czasie pojawi się szansa na żłobek. Zmiana
przepisów o finansach publicznych to dla naszej gminy ogromny cios, bo już nie będziemy
się mogli wspierać wygospodarowaną nadwyżką z roku biegłego, to takie widmo wiszące
nad gminą. Jedyną optymistyczną wiadomością dla mieszkańców jest to,Że nie będzie
podwyżki cenza wodę _ to skutek długoterminowych inwestycji wodociągowych i
zainstalowanej fotowoltaiki' Chce jako Wójt coś robić dla wsi, dla mięszkańców, do tego
jednak potrzebne są pieniądze i ludzie do współpracy - jeśli chodzi o pracownikow to jest
obęcnie najlepsza ekipa, z jakąkolwiek dotychczas współpracował. ZwalniaÓ ludzi, ale kogo,
jakkaŻda osoba odpowiada za odpowiedni dział. obciąć pensję w momencie dużej inflacji,
która w przypadku młodych pracowników wnosi 2.800 zł - czyli najniŻsze wynagrodzenie'
W tej chwili do zwolnienia kwalifikuje się tylko on sam' bo pracownicy musza przecieŻ
obsługiwaó interesantów, prowadzić, ńŻne sprawy' pilnowaó budzetu tid. Pozytywną opinię o
zamiarzę likwidacji szkoĘ w Rozalinie wydał ZwiązekNauczycielstwa Polskiego, drugi
Związek,,Solidarnośó'' nię odpowiedział na piśmie , ale telefonicznie przekazano, Że rozumie
sytuację.

Rada Gminy w wyniku głosowania podjęła Uchwałę Nr XXII/197|202I w sprawie
zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Rozalinie. W głosowaniu wzięło udział 14

radnych, za głosowało 8, przeciw 4' wstrzymujących się od głosu 2. Imienny wykaz
głosowania nad uchwałą stanowi załącznik nr 14 do protokołu.



Pkt 17
Piotr orzechowski - Wójt Gminy zaprosił obecnych na Sesji na Vademecum _

w korowodzie weselnym rodziców Cypńana Norwida w 200 rocznicę urodzin poety, które

odbędzie się dnia 26 częrwca}D2lr.

Pkt 18 - 19

Brak wolnych wniosków

Pkt 20
Zakończena XXII Sesji Rady Gminy dokonała Przewodniczącap. Anna ołdak

dziękując zebranym zaldział w obradach.

lntegralną część protokołu stanowi nagranie z XXll Sesji Rady Gminy, które dostępne jest na stronie

internetowej WwW.strachoWką.com. pl

Przewodni cząca Rady Gminy
Anna ołdak



&fu* Numer załącznil<al4

Uchwała numer ,{Xil/Lg7 /2021 "Rozpatrzenie proiektu uchwały w
sprawie zamiaru lilrwidaciii SzkoĘ Podstawowej w Rozalinie." została
podięta następującą proporcią głosów: jestem za B, iestem przeciw 4,
wstrzymuię się 2.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwl<łąwiększością głosów
Data i godzina głosowania : 24.0 6.202L 1'8:3 7J'4

Radni ak

,

Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6, 0s -282 Strachówka
tel:25/756-28-28
www.strachowka.com.pl

ą lĄLl,

Y&C
L.eLC,/\"4 TŁ',

?Cv,'''.aŁĄ ł,'r-ł.ł'łĄL?''-'ą''_iĄ

operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Iestem za
1. Irena Baran
2. Kinqą Ksiqżek
3. Anna ołdak
4. Ewa Powierża
5. Barbara Rosa
6. BarbarąSzczęsna   A r
7. Elżbieta Szewczyk l |tJ

Ewa ZbrzeźniakB.

1. Sebastiąn RadŻio '- 
l

z Hąnna Wronkd

lestem pneciw
t Krzysztof Gawor
2. Katarryna Kosmalską
3. Ewa Mikulska
4. Svlwester ołdak

którzy nie wzięliOlecni

\lJ BRn< tvt/l
I



ttw* Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6, 05-282 Strachówka
telz 25/756-28-28
www.strachowka.com.pl

Numer załącznikal3

obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w głosowaniu
BMK

Uchwała numer xxll/L96/2o2l "Rozpatrzenie pproiektu uchwaĘ w
sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoiu
Ponadlokalnego dla obszaru funkcionalnego Partnerstwa Razem dla
Rozwoiu Liwca na lata 2o2! - 2o3o." została podjęta następuiącą
proporcią głosów: iestem za t4, iestem przeciw 0, wstrzymuię się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania z 24.06.202I L8:L0:27

Radni owali ak

ą

ft*
i ł! "'," -,
lłtł w ti v' | :ł !';

Wstrrymuię się

BRAK

operatorem systemu był Admin,
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Iestem za
Irena Bąran1.

2. Krzvsztof Gawor
3. Katąrzvną Kosmalską
4. Kingą Książek
5. Ewa Mikulska d o &&
6. Anna ołdak , jp*
7
8. Ew a P ow i&'wńtWfł. t' v

9. Sebastianfififfi *il I

10. Barbarą Rośds n'f
7L. Barbara
12. Elżbieta Szewffi 7
13. HannaWronka -3 YI
14. Ewą Zbrzeźniak t!/lw

Iestem przeciw
BRAK

) ł
ń t ł łrf,} fx

Y Y l\Lrtf,t

]"*fę
łł-,h



,ś''w*
Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6, 05-282 Strachówka
tel 25/756-28-28
www.strachowka.com. pl

Numer załącznika L2

I
'1

Uchwała numer xxII/195 /2021 "Rozpatrzenie proiektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Strachówka
porozumienia w sprawie przystąpienia do opracowania i wdrażania
Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla obszaru funkcjonalnego dla
obszaru funkcionalnego Partnerstwa Razem dla Rozwoiu Doliny
Liwca na lata 2o2L -zo3o." została podięta następuiącą proporcią
głosów: jestem za 14, iestem przeciw 0, wstrzymuię się 0'

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zvłykłąwiększością głosów.
Data i godzina głosowania: 24'06.2021 1B:0B:04

Radni osowali ak nl
Iestem Drzeciw

BRAK

Wstrzymuię się

BRAK

obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w głosowaniu

BRAK

operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Iestem za
1. Irena Baran
2. Krzvsztof Gawor
3. Kątąrzyną Kosmąlską ' :

4. Kinqa Ksiqżek
5. Ewą Mikulską
6. Anna ołdak
7 Svlwester Ołdak

(t

B. Ewa Powierża
9. Sebastian Radzio
10. Barbara Rosa
11. Bąrbara Szczesną
12. Elżbieta Szewczyk
13. Hąnną Wronką
L4. Ewa Zbrzeźniak



8w*

ąl'IĄ"

r#e
t*L*,ł';ą

operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6, 05 -282 Strachówka
tel:25/756-28-28
www.strachowka.com.pl

Numer załącznika 11

e)

Uchwała numer W|I/L94/202L "Rozpatrzenie proiektu uchwały w
sprawie pozostawienia bez rozpatrzenia anonimowei skargi na
działalność wóita Gminy Strachówka." została podięta następuiącą
proporcią głosów: iestem za L4,jestem przeciw 0, wstrzymuię się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłąwiększością głosów.
Data i godzina głosowania: 24.06.2021 1B:00:43

Radni ak
lestem za

t Irena Baran
2. Krzvsztof Gawor
3. Katąrzvną Kosmalską
4. Kinaa Ksiażek
s. Ewa Mikulska
6. Anna ołdak ł. Lł
7 Svlwester ołdąk fi ąr- l

8. Ewa Powierża ...., . ar -d
9. Sebąstian,Rl:dźlóź';'',,, ;'?

10 BarbaraRbW 'ffi[.
11. Barbara SżftWa fi b. '12. Elżbietą Szew&lk -ffi l
13. HannaWronkW
L4. EwaZbrzeźniawC :

lestem przeciw
BMK

I

słI r tL/l! fB
T) Llf tY,fy'[

7-Łw #

Wstrrymuię się

BRAK

obecńi radni, którzy nie wzięli
udziału w głosowaniu

BMK



r3ffi,r*
Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6, 0s-2B2 Strachówka
tel:25/756-28-28
www.strachowka,com.pl

Numer załącznika 10

.ł

Uchwała numer Xx|l/L93 /2o2L ''Rozpatrzenie proiektu uchwały
zmieniaiącei uchwałę Nr XXI/1B4/2I2L Rady Gminy Strachówka z
dnia 26 kwietnia 2o21r. w sprawie określenia przystanków
komunikacyinych w gminie, których właściciielem |ub zarządcą jest
Gmina Strachówka , warunków i zasad korzystania z nich." została
podięta następuiącą proporcią głosów: iestem za 14, iestem przeciw 0,

wstrzymuję się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłąwiększością głosów
Data i godzina głosowania: 24.06.2021 L7 :55:47

Radni za owali
Iestem Drzeciw

BRAK

Wstrzymuię się

BMK

obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w głosowaniu

BRAK

operatorem systemu był Admin.

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Jestem za
L. Irena Baran
2 Krzvsztof Gawor
3 Kątarzyna Kosmąlską
4. Kinaa Ksigżek

Ewa Mikulska5.

6. Anna ołdak
7 Svlwester ołdąk
B. Ewa Powierża
9 Sebastian Rądzio :1

10. Barbara Rosą
tr. Barbąrą Szczęsną
12. Elżbieta Szewczyk
73. Hąnna Wronką
L4. Ewa Zbrzeźniak



&fu*
Unąd GminywStrachówce Numer załącznika9
Norwida 6, 05 -282 Strachówka
tel:25/756-28-28
www.strachowka.com.pl

Uchwała numer xxlllL92/2o21 "Rozpatrzenie proiektu uchwały w
sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących
własność Gminy Strachówka." została podięta następuiącą proporcią
głosów: iestem za tl^,jestem przeciw 1, wstrzymuię się 2.

Uchwała została podjęta w trybie iawnym, zwuJąwiększością głosów.
Data i godzina głosowania : 24.06.202L L7 z5t40

Radni ak

ą
yeŁ

*

L*ł"::łr*' r-11
i

ŁLi '.-j"'

operatorem systemu był Admin.

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Iestem za
1 Irena Baran
2 Krzvsztof Gawor

Katarzvna Kosmalska3
4. Kinga Ksisżek
5 Anną Ołdąk
6, Ewa
7 Barbara Rosa { liF.J '
B. Barbąra Szczesne.. "P --#ffi9 EI żb i e t a S ż%tiiiifiśI€s ...',:; ź
10. HąnnaWW ,1 I

11. Ewa

L. Svlwester ołdak rsw
2 Sebastian Radzio

Jestem przeciw
L Ewa Mikulska

-1

t r ll^r.Ę f**It

Qbecni radni, którzy nie wzięli
1 Ł |€'$traziału w głosowaniu
-i^

. r" tr\.'. 'łBRAK



rtffik*
Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6' 05 -282 Strachówka
te\25/756-28-28
www.strachowka.com.pl

Numer załącznika B

Qz
/g^ \

Uchwała numer xxII/190 /2o2t "Rozpatrzenie proiektu uchwały w
sprawie zmian w budżecie Gminy Strachówka na 2o2t rok." została
podięta następuiącą proporcią głosów: iestem za 7"I, iestem przeciw 3,
wstrzymuię się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania : 24.06.2021 1 7: 3 8: 0 5

Radni ak

.)

ą

*
I *li nrir ;'l :at

operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Jestem za
1. Irena Barąn
2 Katąrzvna KosmąIska
3 Kinoa Ksiażek
4. Anna ołdak
5 Ewa Powierżą
6. Sebastian Radzio ,t "A r
7. Barbara Rosa ,*. lFJ '

B. Barbara Szczesna,., Y .dd
9. El żb i e t a sżefiłftaWłs .=:'.'ffi
10. HannaWiW:
11. Ewa

BMK R*v.i

Iestem przeciw
1 Krzysztof Gawor
2. Ewa Mikulską
3. Svlwester ołdqk

.J

il:
obecni radni, którzy nie wzięli

'ji'ia łudziału w głosowaniu
:B:RAK

)



8w* Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6, 05-282 Strachówka
teh25/756-28-28
www.strachowka.com.pl

Numer załącznika7

.)

Uchwała '"lMniosek Radnego o wykreślenie zadania inwestycyinego
pod nazwą ''Rewitalizacia terenów zielonych Strachówki poprzez
odtworzenie istnieiącego stawu wraz z iego zagospodarowaniemll "

została odrzucona następuiącą proporcią głosów: iestem za 2, iestem
przeciw 10, wstrzymuię się 2.

Uchwała została odrzucona w trybie jawnym, zwykłąwiększością głosów.
Data i godzina głosowaniaz Z4.06.202L 77:32:2L

Radni

q y1ĄŁ

rffi*

o

ł

ł #} f,:.r jl

operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS vote App.

lestem za
1. Krzvsztof Gawor
2 Ewa Mikulska

Ł ti
łF-

'ł'.|1"1?ł!; 
_T*#

' ł!;;::g16rn .. l :'i*ffiY
'ffiffi,

1. Irena Bąran }*1ł
2 Barbara Szczesną

Iestem przeciw
1. Katarzvna Kosmalska
2 Kinoą Ksiożek
3 Anna ołdak
4. Svlwester ołdąk
5 Ewa Powierża
6. Sebastian Radzio

n7 Barbąrą Rosa
Is. Elżbieta Szewczyk
9J HąnnałWronka

li

-st łtrR'frrc



8w* Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6, 05-282 Strachówka
tel:25/756-28-28
www.strachowka.com.pl

Numer załącznika 6

Uchwała numer xxII/190 /2o2t ''Rozpatrzenie proiektu uchwały w
sprawie zmiany Wieloletniei Prognozy Finansowei Gminy Strachówka
na lata zo2! - 2035." została podjęta następuiącą proporcią głosów:

iestem za t3, iestem przeciw 0, wstrzymuię się 1.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłąwiększością głosów.
Data i godzina głosowania 24.06.202t 16:50:t9

Radni ak

ą

Yfr*
yKŁ

i n.,. 1'l
I,{-ł li v'''\ {}

i
|l,ł. l

operatorem systemu był Admin.

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App'

Iestem za
1 Irena Barąn
2. Krzvsztof Gawor
3. Katarzvna Kosmalska
4. Kinoa Ksiużek
5. Ewa Mikulska
6. Anna ołdak ś. *r
7 Ewa Powierża *' tF;l i

B. Sebastiąn Radzioł... Ye -#
9. B ą rb a r a Rło'Ś ćiił#ił* . ;];!,,
10 BarbarąŚtw ffi
11. Elżbieta sżWk * B' .
I2 HąnnaWronl& 7 1

Wstrrymuię się

13. Ewa

t Svlwester ołdak

Iestem przeciw
BMK

.t

ń t * 
'I'ń 

dĄl
IJ l.1. rT,l/L

dni, którzy nie wzięli
w iu

BRAK



t$#o**
Urząd Gminy w Strachówce
Norwida 6, 0s -2Bz Strachówka
tel: ZS /756-28-28
www.strachowka.com.pl

Numer załącznika 5

I

Uchwała numer xxII/lBg /2021 "Rozpatrzenie proiektu uchwały w
sprawie Absolutorium udzielenia Wóitowi Gminy Strachówka z tytułu
wykonania budżetu za 2ozo rok." została podięta następuiącą
proporcią głosów: iestem za L4, iestem przeciw 1, wstrzymuię się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, bezwzględną większością głosów
ustawowego składu rady.
Data i godzina głosowania : 24'06.2021' 16:42:Ż0

Radni owali ak omz
Jestem przeciw

L Sylwester ołdak

Wstrzymuię się

BRAK

obecni radni, którzy nie wzięli
udziału w głosowaniu

BRAK

operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Iestem za
L Irena Baran
z Elżbieta Bqkowsko
3 Krzvsztof Gawor
4. Katąrzvna Kosmalska
5.
6 Ewa Mikulska
7 Anna )łdak
B Ewa Powierża
9 Sebastian Rądzio

Barbara Rosa10.
11. Barbarą Szczęsną
12. Elżbieta Szewczyk ł
13. Hanna Wronką
14. Ewa Zbrzeźniak
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Numer załącznika4

Uchwała numer xxII/1B8 /2021' ''Rozpatrzenie proiektu uchwaĘ w
sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Strachówka
z Ęrtułu wykonania budżetu za 2020 rok.'' została podięta następuiącą
proporcią głosów: iestem zaL4,iestem przeciw 1, wstrzymuię się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów.
Data i godzina głosowania: 24.06.2021 16:35:15

Radni li ak

o

ą ffiĄŁ

ftv

operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.
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11. BarbaraSffiMa 8,.
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Elżbietą
13. HannaWronl@ 7

7114. Ewa Zbrzeźnfalł'Ę

Iestem przeciw
1 Svlwester ołdak

ś
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Wstrzymuię się

BMK

obeĆńi radni, którzy nie wzięli
udziału w głosowaniu

BMK
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Numer załącznika3

a)

Uchwała numer xxl|/187 /2021 "Rozpatrzenie proiektu uchwały w
sprawie udzielenia Wóitowi Gminy Strachówka wotum zaufania."
została podięta następuiącą proporcią głosów: iestem za L2, jestem
przeciw 2, wstrzymuię się 0.

Uchwała została podjęta w trybie jawnym, bezwzględną większością głosów
ustawowego składu rady.
Data i godzina głosowania z 24,0 6.202L 76:? 4l3B
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BRAK

operatorem systemu był Admin.
Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App.

Iestem za
1. Irena Baran
2. Elżbietą Bskowska
3. Krzvsztof Gawor
4. Katarzvną Kosmalska
5. Kinoa Książek L Łł
6. Anna ołdak * 'Fr" 

I
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11. Elżbieta Szew&fu ."& I

Wstrrymuię się

12. HąnnąWron

BRAK

Iestem omeciw
1. Sylwester ołdąk
z Ewa Zbrzeźniok

.t a

'*łlł } *f?
TJ Ylf 1r,{1[


